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Abstract (en)
A safety helmet is equipped with a holding device intended for attaching an accessory 22 to the outer surface of the crown (skullcap) 14. The
holding device includes at least one elastic fastening piece 30 mounted by clipping in an opening 31 of matching shape, provided in the crown
(skullcap) 14. The fastening piece 30 comprises a first, outer wing 32 connected to a second, inner wing 34 by linking means 36, 38, a mechanical
locking means 66 arranged on the second wing 34, and an elastic means 51 ensuring gripping of the first wing 32 against the outer surface of the
crown (skullcap) 14. Application: fastening a front lamp onto a helmet. <IMAGE>

Abstract (fr)
Un casque de sécurité est équipé d'un dispositif de maintien destiné à attacher un accessoire 22 à la surface extérieure de la calotte 14. Le
dispositif de maintien comporte au moins une pièce de fixation 30 élastique montée par clipsage dans une ouverture 31 de forme conjuguée,
ménagée dans la calotte 14. La pièce de fixation 30 comprend une première aile 32 extérieure réunie à une deuxième aile 34 interne par des
moyens de liaison 36, 38, un moyen de verrouillage 66 mécanique agencé sur la deuxième aile 34, et un moyen élastique 51 assurant le serrage de
la première aile 32 contre la surface extérieure de la calotte 14. Application : fixation d'une lampe frontale sur un casque. <IMAGE>
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